
In deze rubriek komen mensen aan 
het woord die -meestal volledig 
vrijwillig en zonder op de voorgrond 

te treden- onmisbaar werk leveren voor 
onze zo geliefde hondensport. Christel 
Thiel was de drijvende kracht achter de 
afgelopen Nimrod in de Flevopolder. 
Velen van u kennen haar vast ook van 
de SJP’s, MAP’s en andere wedstrijden 
op het Alikruikpad…

ACHTER DE 
SCHERMEN

door Femke Lagaaij

Kan je iets over jezelf vertellen?
Mijn naam is Christel Thiel. Ik ben 
geboren in Duitsland en een � ink aantal 
jaren geleden werd ik -samen met mijn 
dochter en mijn herdershond- ‘geïm-
porteerd’ door Ed, de man waarmee ik 
nog steeds met veel plezier samenleef 
en woon in Lelystad. Ik spreek rede-
lijk Nederlands, Engels en beheers de 
Duitse taal ook nog een klein beetje.

Via Ed, toentertijd een verwoed jager en 
ook in bezit van een jachthond, heb ik 
mijn passie voor de jachthond ontwik-
keld. Al snel kwam er een Labrador in 
huis: reu Yuri, geboren in 1996, en een 
zoon van Kampsall Kompo. We heb-
ben de puppytraining gedaan bij Thea 
Blokland en bleven ook daarna met 
veel plezier trainen. Uiteindelijk hebben 
Yuri en ik samen een MAP A diploma 
gehaald. 

Die voorliefde voor jachthonden werd 
alleen maar groter omdat ik erachter 
kwam dat ik eigenlijk heel aardig talent 
had om honden te trainen. Bovendien 
ontdekte ik ook nog dat honden beter 
luisteren dan mannen. 

Wat doe je precies?
Ik ontwikkelde me verder in de trai-
ningsmethodes en volgde diverse 
cursussen om het vak van jachthonden-

trainer verder uit te diepen. Dat heeft 
er uiteindelijk toe geleid dat ik aan de 
gang ging als jachthondencommissaris 
(onder de paraplu van de KNJV) voor de 
provincie Flevoland. De trainingen die 
wij geven zijn over-
wegend voor jagers 
maar ook melden 
zich andere jacht-
honden eigenaren 
die graag met hun 
hond willen werken 
en opgeleid willen 
worden voor de SJP, 
MAP en Workingtest 
proeven.

Hoe lang doe je 
dit al?
Ik ben ruim 24 jaar 
actief in de jacht-
hondenwereld. 
Als jachthonden-
commissaris KNJV 
Flevoland (dat ben 
ik ondertussen 20 
jaar) organiseerde 
en organiseer ik 
samen met een 
team van bereidwil-
lige helpers heel 
veel jachthonden-
wedstrijden zoals 
SJP’s, MAP’s en voor 

rasverenigingen de clubdiploma dagen 
of andere proeven.

In al die jaren heb ik waardevolle erva-
ring opgedaan met het organiseren van 
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jachthondenevenementen. In 2013 en 
2022 ben ik heel druk geweest met de 
Nimrod die in Flevoland werd gehou-
den. Het organiseren daarvan is een 
grote uitdaging die heel veel energie 
kost maar ook ontzettend leuk is. 

Het team van deze afgelopen editie 
bestond voornamelijk uit mensen die 
ook in 2013 de Nimrod hadden georga-
niseerd. Dat zorgde voor een geweldige 
samenwerking tussen onze commis-
sieleden, proevenhoofden, helpers en 
de afgevaardigden van de CJP. Iedereen  
wist wat er gedaan moest worden en 
het enthousiasme straalde er van af. 

Ruim 80 mensen hebben zich ingezet 
voor de 18 Nimrod-deelnemers. Echt 
helemaal top!! Wij als organisatie von-
den het een geweldige Nimrod en ik 
hoop dat alle belangstellenden dat ook 
vonden.

Waarom doe je dit?
Goede vraag: ik denk in eerste instantie 
omdat ik gek ben op organiseren en 
omdat het leuk is met honden om te 
gaan. Als je er veel positieve energie in 
stopt, krijg je er ontzettend veel voor 
terug. 

Het is fantastisch om te zien hoe een 
kleine pup zich ontwikkelt tot een � jne 
volwassen, goed werkende hond en 
uiteindelijk op proeven mooie resulta-
ten behaalt. Soms is het jammer om te 
constateren dat de baas totaal geen klik 
heeft met de hond en dan zul je, helaas, 
ook niet veel bereiken. 

Wat weten wij niet?
Nou… als ik geen trainingen geef, hou 
ik me heel graag bezig met lekker ko-
ken. Bij voorkeur met het bereiden van 
wildgerechten omdat dat het meest 
eerlijke en mooiste vlees is. 

Heb je nog anekdotes voor ons? 
Dat zijn er vele maar de meeste hila-
rische dingen gebeuren toch vaak in 
de praktijk tijdens de trainingen of 
tijdens de proeven. Zo heb ik het zelf 
moeten ervaren tijdens de deelname 
aan een SJP. Ik stond met mijn jonge 
Labradorteef Tinker opgesteld bij de 
proef uit water. Ze bleef braaf zitten en 
wachtte op het commando “apport”. 
Ze ging vlot weg. Ik dacht nog “dat 

gaat lekker zo”. Maar toen… ze kwam 
netjes met het apport terug, stond voor 
mij, draaide zich meteen weer om en 
rende vrolijk weg met de foam-eend. Ze 
bouwde haar eigen feestje en draaide 
twee ererondjes over het veld voordat 
ze uiteindelijk bij mij terugkwam en het 
apport keurig netjes zittend afgaf alsof 
er niets gebeurd was. Wat een kleine 
kwelgeest. Natuurlijk leverde dit geen 
voldoende op. En ja: ook bij mij gaat er 
dus wel eens wat fout!

Maar het mooiste en leukste bij ander 
‘waterwerk’ is als de voorjager een 
inschattingsfout maakt en zelf te water 
raakt. Voor de voorjager een koude, 
natte ervaring maar voor de toeschou-
wer een heerlijk, geestig spektakel. 

Welke tips kan je voorjagers geven?
Dat zijn de tips die ik ze ook meegeef 

tijdens de trainingen. Heb heel veel 
geduld met je trouwe viervoeter. Jij als 
voorjager hebt ook wel eens een keer 
je dag niet. Respecteer en “lees” je hond 
goed. Dat kun je leren en dat moet je 
blijven ontwikkelen. Ga niet te snel om 
de gewenste resultaten te behalen. 

Zorg ervoor dat het werken met je 
hond, zowel voor jezelf als voor je hond, 
aantrekkelijk blijft.

Maar zorg er vooral voor dat je maatjes 
wordt en blijft. Alleen dan zul je succes 
hebben.

Christel nomineert
Lennart van Rees 

voor de volgende editie van 

Christel tijdens de Nimrod 2022
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